
 
Multilahdentien asukkaiden anomus Multilahden ja Multilahdentien välisen jalankululle 
ja polkupyöräilylle varatun kadun talvikunnossapidosta 
 
Tekninen lautakunta 17.12.2024 § 61  
  
 

Multilahdentien asukkaat ovat lähettäneet 17.9.2024 kirjeen 
tekniselle lautakunnalle: 
 
“Me allekirjoittaneet pyydämme, että Multilahdentien ja uimarannan 
välinen luontopolku pidettäisiin auki talvella. Ulkoilijat, hiihtäjät, 
koiranulkoiluttajat, kansanopistolaiset ym. käyttävät polkua paljon. 
Myös aurauksen äänistä Sääskilahti valitti. Hän ei myöskään kysynyt 
meidän muiden Multilahtelaisten mielipidettä auraukseen liittyen. 
Kesällä polku on kovasti käytössä, joten myös talvella sitä tarvitaan. 
Ei tarvi ajoradalla olla kenenkään tiellä. Moottoriajoneuvokieltomerkit 
on eri asia. Rantahan on nyt laitettu ulkoilua varten.”  
 
Kirjeen on allekirjoittanut 19 Multilahden asukasta. 
 
Tekninen lautakunta on 21.2.2023 § 15 päättänyt kahden 
Multilahdentien asukkaan anomuksesta lopettaa talvikunnossapito, 
sillä öinen auraus on aiheuttanut häiriötä luontopolun vieressä 
asuville talon omistajille.  
 
Tekninen osasto on tutkinut asiaa uudelleen Multilahden alueen 
asukkaiden anomuksen pohjalta. Multilahden aluetta on kehitetty 
kuntalaisten toiveen mukaan ja alueelta löytyy tulipaikka, joka on 
ympärivuotisessa käytössä. Tekninen johtaja esittää, että 
jalankululle ja pyöräilylle varattu katu otetaan uudestaan mukaan 
talvikunnossapitoon. Kadulle on asetettu moottoriajoneuvoilla 
ajaminen kielletty-liikennemerkit. Keskustan alueen polkuja ja 
kevyenliikenteenväyliä käytetään myös ulkoliikuntaan, joten 
kyseessä olevan kadun talvikunnossapito on perusteltua ja tätä 
anomuksen jättäneet asukkaat haluavat. Väylien tulee olla auki 
aamuisin, joten teitä joudutaan auraamaan myös yöaikaan.  
 

Päätösehdotus Tekninen lautakunta päättää, että Multilahdentien ja Multilahden 
välisen kadun talvikunnossapito aloitetaan Multilahdentien 
asukkaiden toiveiden mukaisesti. 

 
Muutettu päätösehdotus Tekninen lautakunta päättää, että Multilahdentien ja Multilahden 

välisen jalankululle ja pyöräilylle varatun polun talvikunnossapito 
aloitetaan Multilahdentien asukkaiden toiveiden mukaisesti. 

  
Päätös Hyväksyttiin yksimielisesti. 

 
Puheenjohtajan avattua keskustelun teknisen lautakunnan jäsen Auli 
Kuha esitti, että Multilahden ja Multilahdentien välistä jalankululle ja 
pyöräilylle varattua katua ei aurattaisi. Esitys raukesi 
kannattamattomana.  
 
Merkitään, että Monica Koukkula poistui esteellisenä kokouksesta 



tämän pykälän käsittelyn ja päätöksenteon ajaksi (intressijäävi 
hallintolaki 28.1 § kohta 3). 

 
 Lisätietoja asiasta antaa: 
  tekninen johtaja Risto Niemelä 
  puh. 040 704 9623, etunimi.sukunimi@ranua.fi 
 
 
Tekninen lautakunta 28.01.2025 § 9    
1407/08.00.00/2022    
 

Esa ja Eija Sääskilahti ovat 20.12.2024 jättäneet oikaisuvaatimuksen 
teknisen lautakunnan päätöksestä 17.12.2024 § 61. 
Oikaisuvaatimuksessa he kertovat taustatietoja jalankululle ja 
pyöräilylle varatun kadun alueesta, joka heidän 
oikaisuvaatimuksessaan kerrotaan rakennettaneen alunperin 
luontopoluksi. Sääskilahdet kertovat miten alueen käyttö ja lumen 
auraus häiritsevät heidän asumistaan ja nukkumistaan. 
Oikaisuvaatimuksen tekijät kertovat, että ainoa syy, miksi he ovat 
hakeneet aikanaan aurauskieltoa on traktorin aiheuttamat yölliset 
herätykset. Heidän mukaansa mitään muuta syytä ei ole ollut eikä 
ole. 
 
Tekninen johtaja on tutkinut oikaisuvaatimuksen. 
Oikaisuvaatimuksessa on kerrottu yleisellä tasolla asemakaavassa 
jalankululle ja pyöräilylle varatun kadun rakentamisen historiasta ja 
siitä, miten lumen auraus haittaa oikaisuvaatimuksen tekijöiden 
asumista. 
 
Alkuperäisen päätöksen liitteenä olleen muutoksenhakuohjeen 
mukaan oikaisuvaatimus on tehtävä kirjallisesti toimivaltaiselle 
viranomaiselle. Oikaisuvaatimuskirjelmässä on ilmoitettava päätös, 
johon haetaan oikaisua, miten päätöstä halutaan oikaistavaksi ja 
millä perusteella oikaisua vaaditaan. Esa ja Eija Sääskilahden 
tekemässä oikaisuvaatimuksessa ei ole esitetty vaatimusta teknisen 
lautakunnan 17.12.2024 § 61 tekemän päätöksen kumoamisesta tai 
muuttamisesta, eikä siinä ole esitetty, miten ja millä perusteella 
päätöstä tulisi oikaista. 
 
Oikaisuvaatimus on kokonaisuudessaan esityslistan liitteenä. 

 
Päätösehdotus Tekninen lautakunta hylkää Esa ja Eija Sääskilahden tekemän 

oikaisuvaatimuksen perusteettomana. Esa ja Eija Sääskilahden 
tekemässä oikaisuvaatimuksessa ei ole esitetty vaatimusta teknisen 
lautakunnan 17.12.2024 § 61 tekemän päätöksen kumoamisesta tai 
muuttamisesta, eikä siinä ole esitetty, miten ja millä perusteella 
päätöstä tulisi oikaista. 

  
Päätös Hyväksyttiin yksimielisesti. 

 
Merkitään, että Monica Koukkula poistui esteellisenä kokouksesta 
tämän pykälän käsittelyn ja päätöksenteon ajaksi (intressijäävi 
hallintolaki 28.1 § kohta 3). 

mailto:etunimi.sukunimi@ranua.fi


 
Merkitään, että Auli Kuha poistui kokouksesta klo. 16:53. 

 
 Lisätietoja asiasta antaa: 
  tekninen johtaja Risto Niemelä 
  puh. 040 704 9623, etunimi.sukunimi@ranua.fi 
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